
- 0 - 

 

 

 

 
 

 

VÝROČNÍ ZPRÁVA O ČINNOSTI ŠKOLY 

školní rok 2010/2011 

www.gymkl.cz 

Gymnázium a Střední odborná škola, Klášterec nad Ohří, Chomutovská 459, 
příspěvková organizace 

 

 



- 1 - 

OBSAH VÝROČNÍ ZPRÁVY O ČINNOSTI ŠKOLY 

1. Základní údaje o škole  str. 2 

2. Přehled pracovníků školy str. 3 

3. Výsledky inspekční činnosti ČŠI str. 4 

4. Aktivity a prezentace školy na veřejnosti str. 5 – 33 

5. Tabulková část – statistické údaje: str. 34 - 36 

 fyzický počet pracovníků str. 41 

 přepočtený počet pracovníků  

 počty tříd  

 počty přihlášených uchazečů o studium  

 počty přijatých uchazečů o studium  

 počty odvolání proti rozhodnutí ředitele školy  

 prospěch v 1. pololetí  

 prospěch ve 2. pololetí  

 skladba žáků u maturitní zkoušky   

 počet žáků u poprvé skládané maturitní zkoušce  

 počet žáků u opravné maturitní zkoušky  

 hodnocení chování žáků  

 docházka žáků do školy  

 účast žáků v přehlídkách a soutěžích  

 věková skladba a kvalifikovanost pedagogických pracovníků  

 další vzdělávání pedagogických pracovníků  

 provoz školní jídelny  

6. Ekonomika školy ve finančním roce 2010: str. 37 - 62 

 účetní závěrka k 31. 12. 2010 str. 37 

 rozvaha – bilance str. 55 

 výkaz zisku a ztrát str. 60 

  



- 2 - 

1. Základní údaje o škole 

1. Název školy: Gymnázium a Střední odborná škola, Klášterec nad Ohří, Chomutovská 459, 

příspěvková organizace 

 

2. Sídlo:  431 51 Klášterec nad Ohří, Chomutovská 459 

 

3. Zřizovatel:  Ústecký kraj 

 

4. Adresa zřizovatele:  Ústecký kraj, Velká Hradební 48, 400 02 Ústí nad Labem 

 

5. Ředitelka školy:  Ing. Jaroslava Kovandová 

 

6. Zástupce ředitelky:  Mgr. Liesbet Cvrčková, Mgr. Věra Kalauzová   

 

7. Kontakty:  ředitelka školy  474 373 686  reditel@gymkl.cz, 

zástupce ředitele 474 371 258  zastupce@gymkl.cz, 

sekretariát  474 376 047 gymkl@gymkl.cz, 

ekonomka  474 372 236 ekonom@gymkl.cz 

 

    internetové stránky školy  www.gymkl.cz  

 

školní jídelna   tel.: 724 570 038 

 

8. Pracovník pro informace: Mgr. Irena Klementová, výchovný poradce klementovai@gymkl.cz 

 

9. Datum založení školy: 01. 09. 1994 

 

10. Datum zařazení do sítě: 28. 06. 1996 

 

11. Poslední aktualizace v síti: 19. 08. 2010, MŠMT ČR č.j. 1643/SMT/2010/8 

 

12. Součásti školy:  Gymnázium 

  Střední odborná škola  

  Školní jídelna 

 

13. Přehled oborů vzdělání: 79-41-K/41    Gymnázium 

79-41-K/401  Gymnázium všeobecné (čtyřleté) (dobíhající obor) 

  79-41-K/81    Gymnázium  (osmileté) 

79-41-K/801  Gymnázium všeobecné (osmileté) (dobíhající obor) 

  75-41-M/004  Sociální péče – sociálněsprávní činnost  
 

13. Školská rada:  Mgr. Lenka Kodytková, předseda, zástupce rodičů 

  Ing. Kateřina Mazánková, zástupce rodičů 

  PaedDr. Václav Homolka, zástupce zřizovatele 

  Ing. Veronika Dlouhá, zástupce zřizovatele 

  Ing. Šárka Foltýnová, zástupce pedagogů  

Mgr. Popelková Ivana, zástupce pedagogů 

   

   

mailto:reditel@gymkl.cz
mailto:zastupce@gymkl.cz
mailto:gymkl@gymkl.cz
mailto:ekonom@gymkl.cz
http://www.gymkl.cz/
mailto:klementovai@gymkl.cz
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2. Přehled pracovníků školy 

2.1.   Pedagogický sbor    

    

Mgr. Al Abiadová Martina PSY, ZSV abiadovam@gymkl.cz  

Bartůňková Martina Z, TV bartunkovan@gymkl.cz  

Mgr. Bernardová Eliška NJ, ČJ bernardovae@gymkl.cz  

Mgr. Cvrčková Liesbet ČJ, NJ cvrckoval@gymkl.cz  

Mgr. Eliášová Tatiana TV eliasovat@gymkl.cz  

Mgr. Elis Zdeněk AJ, ŠJ elisz@gymkl.cz  

Ing. Foltýnová Šárka AJ, CH foltynovas@gymkl.cz  

Ing. Hánová Marie IVT, AVT, M hanovam@gymkl.cz  

Mgr. Havránková Jitka ČJ, OV havrankovaj@gymkl.cz  

Mgr. Jedlička Jiří F  jedlickaj@gymkl.cz  

Mgr. Kalauzová Věra M,Z,Ek, VF kalauzovav@gymkl.cz  

Mgr. Klementová Irena ČJ,D  klementovai@gymkl.cz  

Mgr. Kocábová Eva ČJ, ZSV kocabovae@gymkl.cz  

Mgr. Kodytek David D, VV kodytekd@gymkl.cz  

Ing. Kolaříková Soňa IVT kolarikovas@gymkl.cz  

Mgr. Kouba Alexandr F, IVT kouba@gymkl.cz  

Mgr. Koubová Miloslava AJ, VV koubovam@gymkl.cz  

Ing. Kovandová Jaroslava Bi, CH kovandovaj@gymkl.cz  

Mgr. Kuchařová Valentina TV kucharovav@gymkl.cz  

Mgr. Marková Hana ČJ, ON, ZSV markovah@gymkl.cz  

Mgr. Nacková Michaela na MD  nackovam@gymkl.cz  

RNDr. Peteriová Ivana Bi, M peteriovai@gymkl.cz  

Ing. Pešoutová Lenka Ad, Ek, VF, AVT  pesoutoval@gymkl.cz  

Mgr. Popelková Ivana M, CH popelkovai@gymkl.cz  

Ing. Rauscherová Jana M, On, Pr rauscherovaj@gymkl.cz  

Mgr. Řízková Pavlína Bi, Tv rizkovap@gymkl.cz  

Mgr. Sadílková Eva ČJ, NJ sadilkovae@gymkl.cz  

Mgr. Pavlasová Miluše M, HV svejkovskam@gymkl.cz  

Mgr. Tuhá Hana D, NJ tuhah@gymkl.cz  

Ujváry Miroslav, DiS SP, SPE, SPA ujvarym@gymkl.cz  

Mgr. Vavroušková Petra AJ, Z vavrouskovap@gymkl.cz  

Mgr. Vajdečková Šárka NJ, RJ vajdeckovas@gymkl.cz  

Mgr. Votavová Jana na MD  balejovaj@gymkl.cz  

Ing. Voříšek Jan M, CH, ZPV vorisekj@gymkl.cz  

Mgr. Zach Jan F zachj@gymkl.cz  

Mgr. Živnůstka Vojtěch Z, ZSV, TV zivnustkav@gymkl.cz  

 

 

 

 

 

 

 

 

ČJ Český jazyk AJ Anglický jazyk NJ Německý jazyk 

M Matematika F Fyzika CH Chemie 

Bi Biologie Z Zeměpis D Dějepis 

OV Občanská výchova VV Výtvarná výchova HV Hudební výchova  

ZSV Základy spol. věd TV Tělesná výchova IVT Informatika a výp. technika 

OSV Osobnostní výchova PSY Psychologie ZN Zdravotní nauka 
Ad Administrativa SP Sociální politika Ek Ekonomika 

ZPV Základy přírodních věd SPE Sociální péče PR Právo 

PSP Pedagogika a spec. pedagogika SPA Sociální patologie MSP Metody sociální práce 

VF Veřejné finance SZ Sociální zabezpečení OŠ Ošetřovatelství 

AVT Aplikovaná výp. tech.     

mailto:abiadovam@gymkl.cz
mailto:bartunkovan@gymkl.cz
mailto:bernardovae@gymkl.cz
mailto:cvrckoval@gymkl.cz
mailto:eliasovat@gymkl.cz
mailto:elisz@gymkl.cz
mailto:foltynovas@gymkl.cz
mailto:hanovam@gymkl.cz
mailto:jedlickaj@gymkl.cz
mailto:kalauzovav@gymkl.cz
mailto:klementovai@gymkl.cz
mailto:kodytekd@gymkl.cz
mailto:kolarikovas@gymkl.cz
mailto:kouba@gymkl.cz
mailto:koubovam@gymkl.cz
mailto:kovandovaj@gymkl.cz
mailto:kucharovav@gymkl.cz
mailto:markovah@gymkl.cz
mailto:nackovam@gymkl.cz
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mailto:popelkovai@gymkl.cz
mailto:rauscherovaj@gymkl.cz
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mailto:tuhah@gymkl.cz
mailto:ujvarym@gymkl.cz
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mailto:balejovaj@gymkl.cz
mailto:vorisekj@gymkl.cz
mailto:zachj@gymkl.cz
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2.2.   Správní zaměstnanci    

    

Schoberová Jaroslava personalistka gymkl@gymkl.cz  

Vaněčková Jaroslava ekonomka školy ekonom@gymkl.cz  

Jana Bláhová vedoucí školní jídelny  blahovaj@gymkl.cz  

Jiřina Svobodová hlavní kuchařka    

Glücková Zuzana kuchařka   

Demeterová Jarmila kuchařka   

Pešek Antonín školník   

Jílovcová Miroslava uklízečka   

Málková Věra uklízečka   

Dušková Květa uklízečka   

Taflíková Marie uklízečka   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Výsledky inspekční činnosti ČŠI 

V období školního roku 2010/2011 neprovedla Česká školní inspekce žádnou státní kontrolu 

podle ustanovení § 174 odst. 2 písm. d) zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, 

středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, 

a zákona č. 552/1991 Sb., o státní kontrole, ve znění pozdějších předpisů,  
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4.  Akt iv i ty  a  prezentace  ško ly  na  veře jnost i  

 

 

ZÁŘÍ  2010 

Výstava studentů GSOŠ v kostele sv. Vendelína v Perštejně 

1.9.2010  | Mgr. J. Havránková, tercie GSOŠ 

V měsících červenci a srpnu byla o víkendech veřejnosti v kostele sv. Vendelína v Perštejně zpřístup-

něna výstava studentů GSOŠ z Klášterce nad Ohří - „Vendelín, Markéta, Mikuláš, Roch, Václav, Še-

bestián…. příběhy světců – dávná dramata, barvité horory, legendy“.  

Děkujeme touto cestou představiteli společnosti Zaniklé obce a města chomutovského regionu panu Ing. F. 

Foltýnovi za podporu a pomoc při organizaci této výstavy, děkujeme všem návštěvníkům a doufáme, že pří-

spěvkem 2 900,- Kč, který byl vybrán na dobrovolném vstupném, přispějeme k dalšímu zvelebení této nádherné 

kulturní památky.  

Mgr. J. Havránková, tercie GSOŠ 

 

Vylepšené zázemí pro studenty 

3.9.2010  | Ing. Soňa Kolaříková 

 

Ve čtvrtek 2. září jsme na naší škole přivítali zástupce města Klášterec nad Ohří, zřizovatele školy a další hosty. 

Z finančních prostředků, které poskytl MÚ Klášterec nad Ohří, jsme mohli částečně vylepšit zázemí pro studen-

ty. Jde o dívčí i chlapecké šatny a sociální zařízení u tělocvičen a základní vybavení studovny.  

Nově zrekonstruované prostory si přišli prohlídnout starosta města Klášterce nad Ohří Jan Houška, místostaros-

tové Ing. Stanislav Stehlík a Miroslav Bilík, vedoucí odboru školství Ing. Šárka Řeháčková, tajemnice MÚ Mgr. 

Lenka Antolová, za zřizovatele školy senátor PaeDr. Václav Homolka, za školskou radu Mgr. Lenka Kodytková 

a další hosté - ředitelka 1. ZŠ v Klášterci nad Ohří Mgr. Jana Dimunová, ředitel 3. ZŠ v Klášterci nad Ohří Mgr. 

Miroslav Andrle, radní města a ředitel SOU AMOS Kadaň Ing. Jiří Marek a další hosté. Sponzorům tímto děku-

jeme za finanční příspěvěk. 

Den, kdy svítí světlušky 

10.9.2010 | Veronika Tesárková, III.S 

Ve středu 8. 9. 2010 byla zahájena sbírka projektu „Den, kdy svítí světlušky.“ Cílem projektu je přiblížit široké 

veřejnosti svět nevidomých. 

Na této sbírce jsme spolupracovali s DDM Volňásek. Dostali jsme černá trička s logem Světlušky a další pro-

priety. Prodávali jsme předměty za symbolický příspěvek 30 – 70 Kč, který jsme ukládali do zapečetěné lucer-

ničky. 

Akce se nám velice líbila. Těšil nás přístup široké veřejnosti. Je správné, že jim osud těchto lidí není lhostejný. 

Více informací o akci na http://svetluska.centrum.cz/sbirka.phtml 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1283769068.jpg
http://svetluska.centrum.cz/sbirka.phtml
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Návštěva Střediska kulturních a knihovnických služeb v Chomutově 

23.9.2010 | za I.S Veronika Kudláčková, Jitka Coňková 

 
V pondělí 20. září navštívila třída I.S okresní knihovnu. Prošli jsme oddělení pro děti, dospělé, hudební i odbor-

nou literaturu. Seznámili jsme se s vyhledáváním literatury pomocí PC. Poté jsme navštívili kostel sv. Ignáce, 

kde jsme si prohlédli obrazy od V. Černého. 

Dále jsme se přesunuli do Oblastního muzea. Průvodkyně nás zavedla do místnosti, kde jsme viděli hliněné 

nádoby, pozůstatky těl nebo oblečení z různých dob, o kterých nám vyprávěla. Nakonec jsme zavítali do prostor 

radnice. Tam jsme zhlédli výstavu o Bohuslavu Hasištejnském z Lobkovic, od jehož smrti uplynulo 500 let. 

Dozvěděli jsme se mnoho zajímavého ze života tohoto spisovatele a politika. Oživili jsme si teoretické poznatky 

z hodin literatury, dějepisu a mediální výchovy. Už se zase těšíme na další exkurzi. 

Veronika Kudláčková, Jitka Čonková za třídu I.S 

 

Adaptační kurz třídy I.G 

16.9.2010  | Mgr. Petra Vavroušková a studenti I.G 

Penzion Arnika v Háji pod Klínovcem se ve dnech 5. až 7. září 2010 stal dočasným domovem 28 studentů třídy 

1.G našeho gymnázia. V příjemné podhorské přírodě měli studenti možnost lépe a rychleji poznat své nové 

spolužáky i svou novou třídní učitelku Mgr. Petru Vavrouškovou.Studenti si během několika „výšlapů“ (Melu-

zína, České Hamry…) po okolí ověřili nejen svou fyzickou zdatnost, ale i smysl pro legraci a spolupráci. Zvláš-

tě příjemná byla večerní posezení, při kterých nechyběl zpěv za doprovodu kytary, ani vypravování strašidel-

ných historek. Necelé tři dny uběhly sice jako voda, ale již v jejich průběhu se ukázalo, že nová třída bude dob-

rých kolektivem. Ostatně - již nyní se „prváci“ těší na další společný výlet. 

 
 

 

CORNY - Středoškolský pohár v atletice 

20. 9. 2010 - Chomutov, okresní kolo 

Dívky III. místo - Hádeková M., Kalců B., Konečná M., Baránková D., Malčánková B., Weberová G., Provaz-

níková T., Rulcová A., Topinková P., Malická H., Vytvarová V. 

Chlapci IV. místo - Zavadil J., Dušek J., Pichlík L., Zátka P., Hynek P., Procházka V., Hendrych D., Brynda V., 

Kovář. D., Krous D., Hoang Minh Man 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1285244988.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1284626034.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1284626034.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1284626053.jpeg
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Ze školy do školy 

30.9.2010| Tonda Truong 

 
Celé tři týdny strávil na naší škole vysokoškolský student university v Lipsku Christian Hummel z Německa. 

Samozřejmě nepřišel usednout do lavic, aby se stal jedním ze studentů našeho gymnázia. Přišel, aby na naší 

škole vykonal svoji první souvislou praxi a vypracoval zde svoji ročníkovou práci. 

Náplní práce našeho hosta ze západu bylo otestovat schopnosti člověka, používat matematiku v běžném každo-

denním životě. Ano, matematika je jazyk universální, ale určitě se ptáte, proč zavítal zrovna k nám. Tento mla-

dý muž totiž studuje i český jazyk. Byl jsem ohromen, když jsem zjistil, že dokáže mluvit i česky a ještě více 

mě překvapilo, že se to naučil za jeden rok. Jistě budete souhlasit s tím, že čeština není zrovna lehký jazyk. Svě-

řil se mi s tím, že pobyt v Klášterci hodně přispěl ke zlepšení jeho znalosti jazyka. Nedělalo mu problémy ko-

munikovat se zdejšími obyvateli a klidně by tu i bydlel. 

Zazvoní-li školní zvonek, jde se vyučovat. Christian projevil zájem, sledovat průběh hodin matematiky a české-

ho jazyka. Na otázku, co ho na hodinách zaujalo, mi odpověděl: „Líbí se mi způsob, jakým se zde vyučuje. 

Učitelé dbají na to, aby žáci pochopili podstatu věci a uměli své zkušenosti využít v praxi.“. „Máte tady oprav-

du příjemné prostředí a určitě bych se sem chtěl jednou vrátit,“ dodal s úsměvem. Na konci interview jsme si 

podali ruce a popřáli hodně úspěchů do budoucna. 

 
 

 

 

ŘÍJEN 2010 

Přednáška o šikaně 

1.10.2010  | Mgr. Jana Votavová 

V rámci projektu Prevence sociálně patologických jevů proběhly interaktivní přednášky na téma ŠIKANA. 

Přednášky probíhaly v termínech: 7. 9. 2010 kvarta, 14.9.2010 tercie, 21.9.2010 sekunda, 29.9.2010 prima. 

Mgr. Jana Votavová, metodik primární prevence 

Postřehy studentů: 

Přednáška o šikaně byla dost zajímavá, myslím si, že jsme se toho hodně dozvěděli. Mnoho z nás zjistilo, že 

bychom se k sobě měli chovat hezky a neodsuzovat ostatní třeba za to, že se hůř oblékají, nebo že se učí lépe 

než my. 

Mně osobně se strašně moc líbila, protože jsem měla spoustu otázek ohledně šikany. I když jsem se nestihla 

zeptat na všechny otázky, byla jsem spokojená s tím, že jsem se dozvěděla něco nového. 

Petra Víšková, tercie 

V úterý 7. 9. nás navštívil ředitel ústavu pro chlapce s poruchami chování, pan Arabadžiev. Přednášel nám 

hlavně o šikaně. Říkal nám, co to je šikana, jak probíhá a ptal se, jestli je i u nás. Také nám povídal o tom, jak 

se u nich v ústavu žije a jaký je tam program. Mluvil s námi i o drogách. Myslím si, že přednáška se všem líbila 

a pan Arabadžiev nás pochválil, že jsme dávali pozor, byli jsme aktivní a nerušili jsme.  

Vojtěch Růženec, kvarta 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1285948209.jpg
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Odborná exkurze do Oblastní charity v Ústí n.L 

8.10.2010 | Mgr. Martina Abiadová 

Dne 7. 10. 2010 se studenti 4.S a část studentů 3.S zúčastnili odborné exkurze do Oblastní charity v Ústí nad 

Labem, konkrétně navštívili azylový dům Samaritán.Sociální pracovníci azylového domu seznámili studenty s 

jeho činností, financováním a vlastní náplní jejich velmi složité práce. Následovala prohlídka domu. Studenti si 

prohlédli noclehárnu, jídelnu a vlastní pokoje určené pro lidi bez domova. 

Organizační zajištění akce: Mgr. Votavová, Mgr. Abiadová a Mgr. Bernardová 

Cyklistický kurz 

8.10.2010 | Mgr. Živnůstka 

 
Na začátku školního roku se někteří studenti třetích ročníků zúčastnili cyklistického kurzu, který se 

konal v Krušných horách. Měli jsme celkem štěstí na počasí a tak jsme během čtyř dnů najeli krásných 

130 km. Měli jsme celkem štěstí na počasí a tak jsme během čtyř dnů najeli krásných 130 km. Vrcho-

lem byla horská etapa s výjezdem na Klínovec. Někteří zvládli i nějaký pád, který se naštěstí obešel 

bez vážnějších následků. Po cyklistické části každého dne jsme se věnovali dalším sportovním aktivi-

tám, které byly možné díky výborné vybavenosti Penzionu Sport na Měděnci. Hráli jsme například 

tenis, fotbal, stolní tenis nebo baseball...Na kurzu panovala výborná atmosféra, kterou ještě podpořila hra 

společenských her. 

CULTURE IN A SLIDE 

12.10.2010 | Ing. Soňa Kolaříková, Mgr. Michaela Nacková 

 
Již třetím rokem spolupracuje naše škola s holandskou Griftland College v Soestu. Toto městečko leží nedaleko 

Baarnu, který je partnerským městem Klášterce nad Ohří. Studenti obou škol spolupracují na projektu CUL-

TURE IN A SLIDE v rámci česko-holandského interkulturního programu.  

V těchto dnech probíhá na naší škole v pořadí již třetí pracovní setkání studentů obou škol v rámci realizace 

rozsáhlého poznávacího projektu, na kterém budou společně prezentovat kulturní a společenské zajímavosti 

obou zemí. Tomuto setkání předcházela vzájemná elektronická komunikace. Hlavní náplní projektu jsou power-

pointové prezentace o ČR a Holandsku, které studenti společně vytvářejí. Cílem této spolupráce je nejenom 

rozvíjet komunikační dovednosti studentů, ale také pochopit mentalitu jiné evropské země, dozvědět se něco o 

reáliích Holandska a v neposlední řadě navázat nová přátelství. 

Letošního projektu se účastní studenti druhých a třetích ročníků gymnázia. Pracovní setkání bylo zahájeno v 

pondělí 11. října slavnostním přivítáním a kulturním programem v KD v Klášterci nad Ohří, kde se naši studenti 

přivítali s holandskými přáteli, vyměnili si drobné dárečky a prezentovali své školy.V průběhu večera studenty 

bavila taneční skupina S-PRAY-LAY, několik pěveckých vystoupení a zejména snaha českých studentů naučit 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1286542065.jpg
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Holanďany zazpívat českou píseň ŠKODA LÁSKY. Toto snažení bylo zakončeno společným tancem. Zazněly 

také obě státní hymny zazpívány sborově. 

 

Honba za pokladem 

13.10.2010  | za 1.S Jitka Coňková, Veronika Kudláčková  

Z důvodu konání maturitní generálky a česko-holandského projektu připravili studenti SOŠ a 1.G na úterý 12. 

10. zábavné dopoledne pro své mladší spolužáky.  

Studenti 1.S měli na starosti program pro primu. Na cyklostezce byla rozdělena stanoviště, kde „primáni“ plnili 

různé úkoly například: určovali hlavní města EU, kreslili, zpívali apod. Na konci trasy čekala na primu sladká 

odměna. Celé dopoledne jsme si všichni náramně užili a těšíme se na další programový den.  

Za 1.S Jitka Coňková, Veronika Kudláčková  

 

Ekologická olympiáda 

14.10.2010  | Pepa Holub, sexta 

 
Od 8. do 10. 10. 2010 se konalo na Gymnáziu v Litoměřicích krajské kolo ekologické olympiády studentů 

středních škol Ústeckého kraje. 

Naši školu zastupovala tři družstva z třídy I.G (Lída Včelařová, Eliška Lienertová a Radka Laudátová), sexta 

(Pepča Holub, Zuzka Vrtalová a Martin Kovář), II.G a III.G (Petr Zátka, Helča Havránková, Tonda Truong). 

V pátek dopoledne se studenti ubytovali ve třídách školy a čekal na ně teoretický test a poznávačka rostlin, ži-

vočichů a hub. Na večer studenti vyrazili do ulic Litoměřic a porozhlédli se po okolí. 

V sobotu dopoledne studenti prováděli v Litoměřicích anketu na téma: Hlasy radnice Kudy a Jak? a odpoledne 

tvořili projekt na téma: Využití městského parku Jiráskovy Sady. Poslední večer vyzvali naši studenti ostatní na 

zápas ve volejbale a můžeme říct, že jim ukázali, jak se hraje volejbal. V týmu samozřejmě nechyběl pedago-

gický doprovod Mgr. Pavlína Řízková. 

Odborná porota hodnotila celou noc projekty studentů a jejich výsledky byly úplně jasné až v ranních hodinách. 

Naši studenti obsadili místo patnácté, dvanácté a čtvrté. Studenti zde navázali kontakty s žáky jiných středních 

škol a můžeme říct, že se akce velmi vydařila. Všem studentům děkujeme za reprezentaci školy. 

 

Odborná přednáška Život se zrakovým postižením 

14.10.2010 11:32 | Mgr. Jana Votavová 

Dne 11. 10. 2010 se studenti 2. ročníku SOŠ zúčastnili v Krajské knihovně v Karlových Varech přednášky s 

panem Ing. Miroslavem Michálkem na téma pomoci osobám se zrakovým postižením. 

Pan Michálek hovořil o svém životě se zrakovým postižením, seznámil studenty se sdružením Okamžik, které 

se zabývá podporou nevidomých občanů a s možnostmi dobrovolnické práce v tomto sdružení. 

Studenti si sami mohli vyzkoušet jaké to je, být na chvíli nevidomým člověkem a nechat se vést, nebo naopak 

vést člověka, který nevidí. 

 

 

 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1298403686.jpg
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Geologický kurz 

21.10.2010 12:30 | RNDr. Iva Peteriová 

Výuku geologie jsme na vyšším gymnáziu zvolili netradiční cestou, a to formou týdenního geologic-

kého kurzu. 
Během tohoto týdne probíhá klasická výuka, ale také zařazujeme exkurze – Doly Nástup Tušimice, Čistička 

odpadních vod v Klášterci nad Ohří. Další aktivitou jsou laboratorní práce a také přednáška s geologem. Loň-

skou procházku s geologem jsme obměnili za výklad geologa v expozici hornin a minerálů na zámku v Klášter-

ci nad Ohří. 

V závěru týdne si studenti zvolili geologické téma, které zpracují v podobě prezentace nebo výkladu či referátu 

a tato práce bude vyhodnocena v hodinách biologie. 

Středoškolské hry 

25.10.2010 10:44 | Mgr. Valentina Kuchařová 

 
Středoškolské hry, okresní kolo, Údlice 22. 10. 2010  

Stolní tenis - dívky 

1. místo - postup na kraj - Markéta Pokorná (sexta), Lada Nestlerová (III.S) 

5. místo - Šimáková Aneta (IV.S), Heráková Sabina (I.S) 

 

Sbírka použitého ošacení 

25.10.2010  | Mgr. Martina Abiadová 

Dne 25.10 a 26.10.2010 se studenti GSOŠ v Klášterci nad Ohří připojili ke Sbírce použitého ošacení 

vyhlášené občanským sdružením Diakonie Broumov. Materiální pomoc slouží sociálně potřebným. V 

pytlích a krabicích studenti i učitelé školy nanosili letní a zimní oblečení, lůžkoviny i drobné domácí 

potřeby. 

 

Soustředění pro řešitele matematické olympiády 

26.10.2010  | Kamila Špůrová a Bára Dlouhá III.G 

Ve dnech 22.-24.10.2010 jsme se zúčastnily soustředění pro řešitele matematické olympiády v Janově nad Ni-

sou. Seminář byl velice zajímavý a získaly jsme hodně zkušeností, ať už matematických nebo jiných. 

Za celý víkend jsme navštívily 7 přednášek, ve kterých jsme se spolu s ostatními zabývali řešením úloh z ma-

tematické olympiády. Nejvíce nás přednášky zaujaly asi proto, že nám přednášeli profesoři vysokých škol, vět-

šinou z fakulty matematické analýzy. Člověk se tedy v matematice opravdu musel vyznat, aby výklad pochopil. 

Měly jsme možnost poznat hodně profesorů, kteří žijí matematikou. Nebyli to ale jen profesoři, nýbrž i studenti. 

Matematika byla pro hodně lidí základ, což jsme mohly vidět například u jídla nebo po večerech, kdy se neřeši-

lo nic jiného. Aneb matematika je se životem lidí spojená víc, než si myslíme. Zkušenost to byla dobrá a určitě 

toho nelitujeme. Možná jsme si díky tomuto víkendu ujasnily, kam bychom mohly v budoucnosti směřovat. 

 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1288088524.jpg
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L ISTOPAD 2010  

Environmentální vzdělávání pro život 

5.11.2010 17:33 | RNDr.Peteriová I. 

 
Vzdělávací kurz na Lesné 

Ve dnech 1. - 3. 11. 2010 se třída SEXTA zúčastnila projektu „Environmentální vzdělávání pro život“ ve Vzdě-

lávacím a rekreačním centru Lesná. Cílem projektu bylo studentům prohloubit znalosti v oblasti ochrany život-

ního prostředí a motivovat je tak k další činnosti. A jak tedy celý projekt probíhal? 

Je osm hodin ráno a před školou stojí hlouček ospalých studentů, kteří mají před sebou tři dlouhé dny. Sem tam 

někdo zívne, všichni drží přecpané cestovní tašky v ruce a občas je možno zaslechnout, kdo si co zapomněl 

doma. Hlavní je vzít s sebou mozek, bude totiž docela potřeba. Jakmile jsou studenti všichni, jede se směr Les-

ná. 

Po příjezdu se nestačí většina ani rozkoukat a už se jde do půl kilometru vzdálené budovy, kde budou probíhat 

všechny přednášky. Jako první ze čtyř modulů, o kterých bude během těch tří dnů řeč, je modul Krajina. Násle-

dují moduly jsou Voda, Energetika a Životní prostředí.  

Studenti od rána do večera poslouchají výklad, odpovídají na otázky a zapojují se i do praktických úkolů. Takže 

kromě poledního klidu nemají moc volna. A tímto způsobem probíhají všechny tři dny. Celodenní přednášky a 

následné ponocování. Neboť co se nestihne ve dne, musí se dohnat v noci.  

Poněkud unaveni se studenti vrací domů i s osvědčením za úspěšné absolvování vzdělávacího kurzu, které jim 

bylo předáno při slavnostním ukončení, a určitě se všichni těší na svoji postel.  

A jak sami studenti hodnotili tento projekt? Všem se projekt jednoznačně líbil, ačkoli byl poměrně náročný. 

Každá přednáška zaujala jiným způsobem, praktické úkoly byly zajímavé. Studenti jako nejlepší část programu 

shledávali modul Energetika, jehož součástí byla i přednáška na Střední energetické a stavební škole v Chomu-

tově týkající se obnovitelných zdrojů energie, robotiky a vlivů moderních technologií na člověka. Zde si studen-

ti mohli dokonce sami vyzkoušet, jak silný mají hlas nebo jak na ně působí blízkost elektrických zařízení. Ně-

kteří zkusili ovládat malého robota.  

Projektem nás prováděli velice příjemní lidé, kterým bychom chtěli tímto poděkovat, a upřímné díky patří i paní 

profesorce RNDr. Ivaně Peteriové, která naší třídě umožnila se tohoto projektu zúčastnit. 

 

Výstava vzdělávání v Chomutově 

8.11.2010  

8.11.2010 jsme se zúčastnili tradiční výstavy vzdělávání v Chomutově. Přinášíme několik obrázků z 

přípravy našeho výstavního stánku. Nejlépe však bude prohlédnout si vše na vlastní oči. 
 

3.místo ve volejbalu dívek ! 

11.11.2010  | kapitánka týmu Chrpová Barbora 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1289149487.jpg
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Dne 10.11. 2010 proběhlo okresní kolo ve volejbale dívek, které se konalo v hale Gymnázia v Chomutově. Na-

še sestava obsadila 3.místo! Je to pro nás velký úspěch, protože jsme na tento středoškolský turnaj jely bez ná-

hradnic a na to, že budeme na "bedně" jsme neměly ani pomyšlení. 

Náš tým se skládal z těchto hráček : 

CHRPOVÁ Barbora (4.S) 

KALCŮ Barbora (septima) 

SLUSARČÍKOVÁ Aneta (3.S) 

NESTLEROVÁ Lada (3.S) 

MOROVÁ Lenka (sexta) 

ZRALÍKOVÁ Kateřina (1.G) 

 

Oslava 10. výročí založení SOŠ 

15.11.2010  | Mgr. L. Cvrčková 

 

V sobotu 13.11. 2010 slavila SOŠ už své 10.výročí založení školy. Je jedinou střední odbornou školou v Kláš-

terci nad Ohří a za 10 let svého působení opustilo školu téměř 200 absolventů. Setkalo se téměř 50 absolventů, 

se kterými jsme chtěli zavzpomínat, ale také zjistit, co jim „škola dala či nedala“ a jaké mají uplatnění v praxi. 

Někteří studenti pokračují ve studiu VOŠ sociálně právní v Mostě, sociálně právní v Karlových Varech, UJEP 

Ústí nad Labem - obor učitelství, obor sociální práce, UK Praha – psychologie a spec. pedagogika, Ostravská 

univerzita báňská, Univerzita Hradec Králové. Některé studentky si užívají mateřské dovolené a ostatní nás 

velmi překvapili jak široké spektrum uplatnění v praxi naši absolventi mají – speciální pedagog, ergoterapeut, 

kolizní opatrovník, sociální pracovnice (nízkoprahové centrum), sociální pracovnice DSSKM Kadaň, personální 

konzultant, zástupce vedoucího Penny Market, asistentka stavbyvedoucího, bankovní konzultant, administrativ-

ní pracovnice, překladatelka NJ a dokonce moderátor TV Nova ! 

Sobotní dopoledne proběhlo v příjemné atmosféře, děkujeme ped.pracovníkům za přípravu oslavy a také za 

účast!! 

 

Návštěva Senátu 

23.11.2010  | Monika Hájková, 3.S 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1289494448.jpg
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Dne 22. 11. 2010 se třída 3. S, doplněná žáky z gymnázia, zúčastnila exkurze do Prahy, ...  

Dne 22. 11. 2010 se třída 3. S, doplněná žáky z gymnázia, zúčastnila exkurze do Prahy, kde jsme navštívili 

Poslaneckou sněmovnu a Senát Parlamentu ČR. 

Těsně po příjezdu do Prahy jsme měli štěstí a mohli jsme být přítomni uvítacímu ceremoniálu na pražském 

hradě na počest německého prezidenta Christiana Wulffa. 

Prohlídku Poslanecké sněmovny jsme zahájili zhlédnutím dokumentu o historii Parlamentu ČR. Poté jsme na-

vštívili samotnou Poslaneckou sněmovnu, kde jsme měli možnost z galerie nahlédnout do jednacího sálu. 

Po hodinovém rozchodu, který jsme měli na oběd následovala další část exkurze v Senátu. Prohlídka začala 

povídáním o výstavbě Valdštejnského paláce a byla zakončena prohlídkou Senátu. 

Po náročném dni jsme se vrátili do autobusu a započali cestu k domovu. 

 

 

3.ročník "Přehazované" na naší škole 

24.11.2010 11:55 | Mgr.P.Řízková 

 
Ve středu 23.11. 2010 se sešlo 6 družstev žáků 6. a 7. tříd ZŠ na naší škole, aby se utkalo v oblíbené hře Přeha-

zované. 

Naše škola vyslala 2 družstva – jedno bylo složeno z ostřílených sekundánů a druhé družstvo tvořili primáni. 

Dorazila družstva ze ZŠ Vejprty a ze tří kláštereckých škol ( 1.ZŠ, 3 ZŠ a 4. ZŠ ) 

Sportovci si celé dopoledne moc užili a naše škola získala jako každý rok prvenství v našem turnaji. Navštívila 

nás i Kabelová televize a žáci s chutí poskytovali rozhovory o svých zážitcích. Moc se těšíme na příští ročník a 

věříme ve vítězství naší školy. 

výsledky: 

PŘEHAZOVANÁ ŽÁKŮ 6. A 7. TŘÍD ZŠ 

1. SEKUNDA GSOŠ KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ 

2. 3. ZŠ KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ 

3. 4. ZŠ KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ 

4. ZŠ VEJPRTY 

5. 1. ZŠ KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ 

6. PRIMA GSOŠ KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ 
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Příběhy bezpráví 

24.11.2010  | Mgr. Marková, Mgr. Živnůstka 

 

Filmové dílo o totaĺitním režimu 

23.listopadu jsme studentům společenskovědního semináře promítli v rámci Příběhů bezpráví-filmy o čs. dě-

jinách dokument Postavení mimo hru režiséra Ivana Biela. Film nám ukazuje, jak v době totalitního režimu 

byly potlačovány projevy svobody i u tak zdánlivě apolitické činnosti, jakou je právě sport. Na závěr účastníci 

semináře diskutovali nejen o filmu, ale i o období totalitního režimu. 

  

 

AKCE  PROSINEC 2010  

Návštěva u starosty 

1.12.2010  | Mgr. Marková 

 
Primáni navštívili městský úřad 

V úterý 30. listopadu měla třída prima netradiční hodinu výchovy k občanství. Studenti se sešli s pa-

nem starostou přímo v jeho kanceláři na městském úřadu. Po přednášce o obecní samosprávě předala 

tajemnice úřadu Mgr. Lenka Antolová slovo starostovi panu Janu Houškovi, který odpovídal hlavně na 

dotazy studentů. Dotazů stále přibývalo a studentům vůbec nevadilo, že jejich vyučovací hodina už 

dávno skončila. 
zdroj úvodního foto: www.muklasterec.cz 

 

Stužkový den 

1.12.2010  | Mgr.Abiadová 

Mezinárodní den boje proti AIDS je také Stužkový den 

Právě dnes prodávali i přes nepřízeň počasí studenti 2.S červené stužky, které jsou symbolem boje proti vážné-

mu onemocnění AIDS. Sbírku organizuje každým rokem Česká společnost AIDS pomoc. Výtěžek z prodeje 

stužek slouží k prevenci šíření viru HIV a na pomoc lidem s AIDS. 

Letošní výtěžek činil 4 208 Kč 
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Silový čtyřboj 

4.12.2010  | Mgr.V.Živnůstka 

 
V pátek 3.12.2010 jsme se zúčastnili okresního kola v silovém čtyřboji. Po loňském úspěchu a účasti v republi-

kovém finále jsme však museli obměnit celé družstvo, ... 

...protože zkušení závodníci odmaturovali a opustili nás. 

Naši školu reprezentovali Pavel Simandl, František Hlaváč, Jan Dušek a Václav Matějček. Kluci předvedli vý-

borné výkony, ale bohužel na lepší než šesté místo to nestačilo. Konkurence byla silnější.  

V příštím roce se zaměříme intenzivněji na trénink a pokusíme se o návrat na stupně vítězů. 

 

 

Mikulášská nadílka žákům ZŠP v Klášterci n.O. 

7.12.2010 | Mgr.Abiadová 

 
Dne 6.12. jsme připravili Mikulášskou nadílku pro žáky ZŠP v Klášterci nad Ohří. Akce připravujeme každým 

rokem v rámci projektu „Chceme žít s vámi, ne vedle vás“. V letošním roce nadílku připravili studenti 1.S za 

velkého přispění p.Vajcové. Studenti s dětmi besedovali na téma vánočních svátků, následně se zpívaly koledy, 

soutěžilo se a tancovalo.Na oplátku byli naši studenti pozváni ředitelkou ZŠP do hotelu Excelsior na zmrzlinový 

pohár. 

Všichni si Mikulášskou nadílku pěkně užili a již se těší na příští rok. 

 
 

Středoškolská ekologická konference 

8.12.2010 | RNDr. Peteriová I. 

 

Dva naši studenti zaujali porotu s prací o obnovitelných zdrojích.  

Studenti sexty: Adriana Šindelářová a Josef Holub se ve dnech 6.12. – 7. 12. 2010 zúčastnili  

Středoškolské ekologické konference v Praze s prací na téma: Větrné elektrárny aneb Krušné hory v obležení.  

Na téma obnovitelných zdrojů energie bylo prezentováno více prací a téma větrných elektráren zpracovali i 

studenti ze Střední školy teleinformatiky z Ostravy. Naši studenti téma pojali komplexněji a také porota ocenila 

jejich přístup k tématu. 

Děkujeme studentům za reprezentaci školy. 
 
    

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1291848005.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1291759138.jpg
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Srdíčkový den 

8.12.2010 17:37 | Mgr.J.Votavová 

Ve dnech 6.-7.prosince se studenti třetího a čtvrtého ročníku SOŠ zúčastnili již tradiční předvánoční sbírky 

občanského sdružení Pomozte dětem. 

V ulicích svých měst prodávali přívěsky a žetony s logem občanského sdružení. Podařilo se jim vybrat 13 824 

Kč. Peníze ze sbírky jsou určené především na podporu dětských oddělení v nemocnicích. Děkujeme studen-

tům, kteří se do sbírky zapojili a také všem, jenž koupí předmětu tuto sbírku podpořili. 

 

Magická škola 

11.12.2010  | RNDr. Peteriová I. 

 
Dne 10.12.2010 se na naší škole uskutečnila již tradiční akce: Škola magie. Je to zábavná akce pro mladší žáky 

ve věku 9-11 let, kterou připravují žáci a učitelé našeho gymnázia. 

Samotný název naznačuje, že se jedná o něco neobvyklého, tajemného. O co jde? 

Děti plní úkoly na různých stanovištích. Úlohy jsou různé – vědomostní, praktické, sportovní, zábavné. V letoš-

ním roce si mohly děti vyzkoušet, jak rozeznají hudební nástroje podle zvuku, zda poznají pohádky a jejich 

postavy, jestli poznají hlavní města některých států nebo zda vědí, jaké orgány máme v lidském těle. Mezi tra-

diční úkoly patří poskytování první pomoci zraněnému nebo zdatné zvládnutí opičí dráhy v tělocvičně. Letos si 

vyzkoušely tajné písmo v alchymistické dílně království Mordoru. Na stanovišti Hobitín zas poznávaly předmě-

ty podle hmatu a na stanovišti Rohan řešily přesmyčky na interaktivní tabuli. Na každém stanovišti byly odmě-

něny sladkostí a razítkem do kartičky. Vyplněnou kartičku odevzdaly velkému kouzelníkovi, který jim svým 

pařátem podepsal diplom. Zvláštností této hry je osvětlení pomocí svíček a v tomto přítmí se pohybuje také 

množství strašidel. 

Věříme, že tato akce zpříjemňuje dětem našeho města předvánoční čas a přináší zábavu. 

 

exkurze tříd tercie, kvarty, 3.G 

14.12.2010 20:15 | Mgr.J.Havránková 

 

vedoucí RNDr. Ivana Peteriová 

-firma Beznoska s.r.o. Kladno 

-Hrdličkovo muzeum 

(Přírodovědecká fakulta UK Praha) 

-Botanická zahrada (PF UK) 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1292352488.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1292369757.jpg


- 17 - 

-Nový Smíchov – film - Harry Potter a relikvie smrti  

-vánoční nákupy 

Reakce žáků tercie: 

Nejdříve jsme byli ve firmě Beznoska v Kladně, která vyrábí umělé klouby. Zaujal mě výrobní proces a cena 

těchto výrobků. Hrdličkovo muzeum bylo velmi zajímavé, ale měli tam málo prostoru na exponáty. Nejvíce se 

mi líbily mumie a kostry opic a samozřejmě ta opice v lihu. (Matouš Mokrý) 

Exkurze mi přinesla nové biologické poznatky. Prošel jsem si nové části Prahy a viděl jsem jeden z nejvtipněj-

ších dílů Harryho Pottera. Celý den jsem si užil a hodně se přitom bavil - hlavně počítáním taxíků. (Daniel Ivan) 

Mně se nejvíc líbilo celé Hrdličkovo muzeum, jen mi připadá trochu morbidní dávat mládě lemura do oleje 

nebo řezat gorilám ruce a nohy, i když jsou po smrti. U firmy Beznoska bylo zajímavé, kolik oborů se tu spojí, 

např. zdravotnictví, strojírenství, práce s PC. (Eliška Polidarová) 

Nejzajímavější se mi zdály kloubní náhrady a jejich vzhled, použití i výroba. Také byl dobrý výklad jak u Bez-

nosky, tak v Hrdličkově muzeu. Bylo vidět, že průvodci vědí, o čem mluví. V Hrdličkově muzeu se mi líbilo 

porovnání člověka dnešního typu s opicemi. Zajímavá byla gorila, která byla asi nemocná a vypadala, jako by 

tančila charleston. (Jakub Foltýn) 

Jako první jsme jeli do firmy Beznoska s.r.o., která vyrábí náhradní klouby. Tam mě nejvíce zaujala operace 

kyčelního kloubu. Ale v polovině filmu jsem při pohledu na tu spoustu krve měla chuť vstát a běžet ven. V mu-

zeu mě nejvíce zaujala frenologie (kreslení na lebky) a mumifikace. Naše skupina pak také navštívila botanic-

kou zahradu.Zde byly nejhezčí různě tvarované kaktusy. Ale nejkrásnější byl závěr dne. Totiž kino a nakupová-

ní. (Tereza Šotterová) 

Exkurze byla pěkná a pro mě i poučná. Pomohla mi v rozhodování, zda se stát, či nestát lékařem. Bohužel jsem 

došla k rozhodnutí, že operace a krev nejsou nic pro mě. Firma Beznoska mě nezaujala tak jako Hrdličkovo 

muzeum! Tady jsem se třeba zamyslela nad tím, jaký byl vývoj člověka a nebo jak se vyvíjí miminko u mamin-

ky v bříšku. Krásné zakončení exkurze byly ovšem nákupy a pak napínavá 1. část nového Harryho Pottera. Byl 

to příjemný den s mými nejlepšími lidmi. (Tereza Fenclová) 

Všechno se mi moc líbilo. Výrobky z Beznosky byly neuvěřitelně zajímavé a složité. Dokázali toho hodně. 

Nikdy jsem nebyla na Karlově univerzitě, až včera. Obrovská a zajímavá univerzita. Hrdličkovo muzeum – 

všechno perfektní. Mám ze všeho hezký pocit. (Inka Batbayar) 

Projekt „ AIDS – Studenti dávají Informace o AIDS“ 

16.12.2010  

 

Ve školním roce 2010/2011 proběhly již jako v dřívějších letech besedy se žáky devátých ročníků základních 

škol v Klášterci nad Ohří. 

Pět studentů ze 4.S (Kobiánová Andrea, Répalová Vlasta, Kmentová Simona, Petřinová Tereza a Beck Josef) 

završilo letošními besedami svou tříletou činnost v daném projektu. Se žáky devátých ročníků studenti besedo-

vali o problematice šíření viru HIV a onemocnění AIDS ve světě i v České republice, řešila se i otázka drogové 

závislosti a rizika hepatitidy typu C. 

Uskutečněné besedy: 

_8.12.2010 – beseda se studenty 1.S 

13.12.2010 – beseda se žáky devátých ročníků na 1.ZŠ v Kl.n.O. 

14.12.2010 – beseda se žáky devátých ročníků na ZŠP v Kl.n.O. 

15.12.2010 - beseda se žáky devátých ročníků na 3. ZŠ a na 4.ZŠ v Kl.n.O. 

Za tříletou zodpovědnou práci v rámci projektu náleží výše zmíněným studentům velké poděkování. 
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První pomoc v praxi 

16.12.2010  | Mgr.Abiadová 

 
Odborná přednáška „První pomoc v praxi“ 

Dne 15.12.2010 proběhla odborná přednáška na téma poskytování první pomoci v praxi. Přednášku vedly člen-

ky Červeného kříže pro studenty 1.S v rámci výuky předmětu somatologie. 

Studenti se seznámili nejen se základními zásadami poskytování první pomoci, ale prakticky si vyzkoušeli umě-

lé dýchání, oživování i různé obvazovací techniky. 

 

Čeština je i můj jazyk 

20.12.2010  | Za vedení školy Mgr. I. Klementová 

16. prosince 2010 byly na půdě Zastoupení Evropské komise vyhlášeny výsledky celostátní jazykové a 

literární soutěže pro žáky základních a středních škol s názvem Čeština je i můj jazyk. 
Tuto soutěž vyhlásilo ve spolupráci s MŠMT ČR Sdružení pro příležitosti mladých imigrantů META, a.s. 

Cílem a smyslem soutěže bylo zamyslet se nad tím, co vše musejí překonávat žáci s odlišným mateřským jazy-

kem v českých školách. Co nového musejí zvládat, co by jim mohlo při studiu češtiny pomoci a jaká je role 

češtiny jako jazyka, kterým spolu různí lidé komunikují a pomocí kterého se dorozumívají? Na tyto otázky hle-

dalo odpověď celkem 517 žáků a několik třídních kolektivů, kteří se do soutěže přihlásili. 

Ze stovek prací vybrala ty nejlepší porota (spisovatelka Petra Hůlová, hudebnice a básnířka Feng-yün Song a 

překladatel a nakladatel Erik Lukavský). 

Náš student Truong Luong Manh (III.G) obsadil v této soutěži nádherné 10. místo. 

Tondovi děkujeme za reprezentaci školy, blahopřejeme ke krásnému výsledku a do dalšího tvůrčího psaní pře-

jeme mnoho úspěchů. 

 

Vánoční akademie 

22.12.2010  | někteří třídní učitelé + admin 

 

„FILMOVEJ FESTIVAL GSOŠ KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ“ 

(nelekejte se – umíme správně česky, ale ve filmu je dovoleno vše ……) 

Takto podobně by mohlo znít motto letošní vánoční akademie našeho gymnázia a střední odborné školy, která 

se konala dne 21.12.2010 v klášterském kulturním domě. 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1292518575.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1293032718.jpg
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V dopoledních hodinách praskal kulturní dům doslova ve švech – sešli se zde nejen studenti GSOŠ a jejich uči-

telé, ale též absolventi školy, v hledišti bylo vidět i mnohé rodiče. 

A bylo nač se dívat. Pod režijním dohledem studentů 3. ročníku gymnázia se na scéně střídala jedna scénka za 

druhou. Nechyběla ani parádní taneční vystoupení a samozřejmě nádherný studentský humor …..(leckterý fil-

mový producent by žasnul…!) 

Těžko říci, která třída si připravila hezčí, vtipnější či napínavější vystoupení. Bavili se všichni – režie (zmíněná 

třída 3. G), účinkující i diváci v hledišti. 

Tři a půl hodiny smíchu, radosti a pocitu vzájemné sounáležitosti utekly bohužel jako voda. Ale nevadí – všich-

ni se již těšíme na lednovou reprízu, která se koná 13. ledna 2011 v rámci Dne otevřených dveří GSOŠ Klášte-

rec nad Ohří. 

Takže – vypněte videa, televize či své počítače a přijďte se skutečně pobavit! 13. ledna se na všechny milovníky 

filmu těšíme.(Mgr.I.Klementová) 

Každým rokem, a letošek nebyl výjimkou, vánoční akademie ukazuje, že naše škola má velký „šoubyz“ poten-

ciál, že je zásobárnou talentů nejrůznějších druhů. Tematicky byla tentokrát pojednána jako „Filmovej festival 

GSOŠ“ a my jsme se tím pádem mohli bavit nejrůznějšími postavami ze stříbrného plátna: rozněžnělými kov-

boji, Dr. Housem, Koudym, Chuckem Norrisem, Mr. Beanem, cimrmanovským Františkem Křižíkem a dalšími. 

Nechyběli ani rockeři, tanečnice, zpěvačka. Bylo vidět, že si hlavní organizátoři (septima, 3.G a 3.S) dali velkou 

práci s vymýšlením scénáře celé show. Připravili spoustu propojovacích skečů a nebylo jejich chybou, že si ani 

oni, ani herci z jednotlivých tříd nemohli představení vyzkoušet přímo na pódiu při řádné generální zkoušce, 

která slouží k nácviku součinnosti technického zázemí s účinkujícími. Ale vánočně naladěné publikum velkory-

se odpouštělo i drobné organizační zmatky vzniklé vynucenou improvizací a náramně se bavilo. Jako jeden z 

pobavených diváků chci všem vystupujícím poděkovat. Gymkl rulezzz! 

(Mgr.M.Koubová) 

K předvánoční atmosféře na naši škole už pravidelně patří vánoční akademie, ta letošní se nesla v du-

chu filmu s názvem Stej filmovej festival GSOŠ. Konferenciéři ze tříd septima, 3.G a 3.S měli nelehký 

úkol: uvést pestrá představení všech tříd a to ve většině případů scénkami, které napovídaly, co nás v 

následujících minutách čeká. Úkol splnili na jedničku, stejně jako všechny třídy, které si připravily 

několik filmových vzpomínek, nechali nás nahlédnout do zákulisí castingu muzikálu Kvaska, zjistili 

jsme, ,jak se setkali Homer a Marge Simpsonovi, nechali se okouzlit neodolatelným Chuckem Norri-

sem a šikovnější diváci jistě i pochytili několik kroků módního tance KAPRŮ-ÉRA ztvárněného neza-

pomenutelným Davidem Kodytkem ml. Do mnoha scének se zapojili i učitelé v rolích drzých skejťá-

ků, malého Mirka nebo dokonce Jesicy Fletcherové. Jednoduše studenti našeho ústavu opět nezklamali 

a my se můžeme těšit na reprízu akademie, která se bude konat 13.1. při příležitosti Dne otevřených 

dveří GSOŠ. 

(Mgr.M.Nacková) 

________________________________________________________________________________ 

LEDEN 2011  

Den otevřených dveří 13.1.2011 

10.1.2011 | admin A.Kouba 

 
Každoroční akce pro zájemce o studium i pro jejich rodiče. Snažili jsme se vše říci i ukázat, všem tazatelům na 

všechno odpovědět. Podívejte, jak tu bylo živo... 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1294951641.jpg
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Olympiáda NJ v Kadani 

24.1.2011  | Mgr. L.Cvrčková 

V pátek 21.1.2011 se konalo na Gymnáziu v Kadani Okresní kolo olympiády v německém jazyce–3.kategorie 

pro střední školy.  

B.Tvrzová (septima) - 2. místo 

H.Havránková (3.G.) - 3. místo 

Oběma studentkám blahopřejeme a děkujeme za reprezentaci školy. 

 

 

 

AKCE  ÚNOR 2011  

Matúšu, ty's vyhrál ! 

2.2.2011 22:53 | Mgr.Kodytek 

 

Velký úspěch v okresním kole Dějepisné olympiády ... 

Dne 1.2.2011 se v Chomutově konalo okresní kolo dějepisné olympiády. Oba naši studenti , Jakub FOLTÝN a 

Matouš MOKRÝ (tercie), dosáhli skvělých výsledků.  

Jakub Foltýn se umístil na 4. místě, Matouš Mokrý zvítězil a má jistý postup do krajského kola.  

Blahopřejeme! 

 

Maturitní ples 4.S 

7.2.2011 | Mgr. Abiadová 

V pátek 4.2.2011 uspořádala 4.S svůj maturitní ples.  

Ústředním tématem slavnostní události byl kabaret! 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1296750071.jpg
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Olympiáda v německém jazyce 

10.2.2011  | admin 

 
Dne 10.2. se v naší škole konalo okresní kolo Olympiády v německém jazyce. 

Zúčastnilo se 38 žáků z různých škol našeho okolí. 

Někteří žáci předvedli vynikající znalosti jazyka a schopnost rychle a dobře se orientovat v cizím jazyce. 

Všem za účast děkujeme, přejeme mnoho úspěchů v dalším studiu jazyka a těm nejlepším srdečně blahopřeje-

me.Těšíme se na příští setkání. 

porota: 

Mgr.Bernardová E. pro kategorii 1AxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxMgr.Havránková J. pro kategorii 1B 

Mgr.Sadílková E. x-pro kategorii 2AxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxMgr.Vajdečková Š. pro kategorii 2B 

V příloze uvádíme komletní tabulku s hodnocením všech účastníků, zde jen tři nejlepší v každé kategorii. 

kat.1Axxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxkat.1B 

1.Sückr Radim, Vejprty, ZŠ Moskevskáxxxxxxxxxxxxxxxxx1.Štorek Adam, Chomutov, ZŠ Zahradní 

2.Štreblová Michaela, Chomutov, ZŠ Písečnáxxxxxxxxxx.x2.Jančička Lukáš, Chomutov, ZŠ Zahradní 

3.Chlebečková Kateřina, Chomutov, ZŠ Březeneckáxxxxxx3.Ticháčková Markéta, Klášterec n.O, GSOŠ, Cho-

mutovská 

kat.2Axxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.xkat.2B 

1.Lulek Tomáš, Klášterec n.O., ZŠ Krátkáxxxxxxxxxxxxxxx1.Stefaniv Jaroslav, Klášterec n.O, 

GSOŠ,Chomutovská 

2.Kramerová Alena, Vejprty, ZŠ Moskevskáxxxxxxxxxxxxx2.Novotná Jana, Chomutov, Gymnázium, Mostec-

ká 

3.Frank Daniel, Kovářská, ZŠ + MŠ sgt. J.S. Kluttzexxxxx.x3.Zapletal Kryštof, Chomutov, Gymnázium, Mos-

tecká 

 

Maturitní ples 4.G 

14.2.2011 | admin a Mgr.Kodytek 

 

V pátek 11.2.2011 pořádala 4.G svůj s třídním učitelem Mgr. Kodytkem svůj maturitní ples.  

Dosud nám chybí živé slovo o plesovém dění,  

za to fotografie pořízené spolupracovníkem hostujícího tanečního orchestru "KLUB 49" jsou velmi zdařilé 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1297342678.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1297940754.jpg


- 22 - 

 

Z lyžařského výcviku 

15.2.2011  | Mgr.V.Živnůstka 

 
Tradiční lyžařský a snowboardový kurz probíhal od 5. do 11.února na Klínovci. 

Počasí nám velmi přálo a tak nám celé čtyři dny svítilo sluníčko a bylo příjemně teplo. V noci nám sjezdovky 

krásně přimrzly a tak jsme měli vždy super lyžování. Během kurzu se všichni studenti zdokonalili v lyžařských 

a snowboardových dovednostech a tak si myslím, že můžeme kurz považovat za úspěšný. 

 

Olympiáda v anglickém jazyce 

25.2.2011 | admin 

 
Poslední školní den před jarními prázdninami, tedy 25.2.2011, uspořádala naše škola olympiádu v anglickém 

jazyce pro 58 soutěžících v kategoriích 1A, 2A, 1B, 2B. 

Soutěžící i pedagogický doprovod uvítala za naši školu ing Š.Foltýnová, za DDM Chomutov p.Latináková. 

porota: 

Mgr.Koubová M. xxxpro kategorii 1AxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxMgr.Elis Z. xxxxxpro kategorii 1B 

Mgr.Vavroušková P. pro kategorii 2AxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxMgr.Uzsáková D. pro kategorii 2B 

V příloze uvádíme komletní tabulku s hodnocením všech účastníků, zde jen tři nejlepší v každé kategorii. 

kat.1Axxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxkat.1B 

1.Vlachová Markéta, Chomutov, ZŠ Na Příkopechxxxxxxx1.Dynh Lukáš, Kadaň, Gymnázium 

2.Šilhanová Štěpánka, Chomutov, ZŠ Březeneckáxxxxx.x  2.Balažík Alois, Kadaň, Gymnázium 

3.Litavcová Anna, Jirkov, ZŠ Studentskáxxxxxxxxxxxxxxx3.Jílovec Martin, Klášterec n.O, GSOŠ, Chomutov-

ská 

kat.2Axxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.xxxxxx.xkat.2B 

1.Kučva Lukáš, Jirkov, ZŠ Studentskáxxxxxxxxxxxxxxxxx1.Havránek Jan, Chomutov, Gymnázium 

2.Sedláčková Eva, Chomutov, ZŠ Školníxxxxxxxxxxxxxxx2.Lindenbergová Jana, Klášterec n.O., ZŠ Školní 

3.Kowalczyk Darek, Klášterec n.O., ZŠ Školníxxxxxx.xx.x3.Selingrová Kateřina, Kadaň, Gymnázium 

Všem za účast děkujeme, přejeme mnoho úspěchů v dalším studiu jazyka a těm nejlepším srdečně blahopřeje-

me. Těšíme se na příští setkání. 

 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1297725423.jpg
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AKCE  BŘEZEN 201 1  

SOUTĚŽ „SAPERE – vědět, jak žít“ 

15.3.2011 

 
Do 1. ročníku celostátní soutěže o zdravém životním stylu(školní kola) se zapojilo 122 žáků naší školy! (Pro 

srovnání 18 724 žáků ze 419 škol z celé ČR). 

Všem účastníkům děkujeme a tříčlennému družstvu, které postupuje do okresního kola přejeme mnoho úspě-

chů. 

Studenti, kteří se zúčastní okresního kola: odkaz na stránky soutěže 

Petřinová Tereza - 4.S - kapitánka 

Kadlecová Marcela - tercie  
Kellerová Karolína - septima 

náhradník: Zátka Petr 2.G  

Okresní kola budou probíhat opět distanční formou prostřednictvím soutěžního informačního systému v termínu 

od 17. 3. do 8. 4. 2011 

 

Olympiáda v českém jazyce I 

22.3.2011  | Mgr.J.Havránková 

V pondělí se v chomutovském Domě dětí a mládeže uskutečnilo okresní kolo Olympiády v českém 

jazyce. 
Kategorie I. je určena žákům 8. a 9. ročníků základních škol, 3. a 4. ročníků osmiletých gymnázií a 1. a 2. roč-

níků šestiletých gymnázií. Naši školu reprezentovali Vojtěch Růženec z kvarty a Eliška Polidarová z tercie. 

Vojtěch obsadil v silné konkurenci 8. místo, Eliška páté. Po loňském vítězství Elišky Rutteové máme tedy na 

gymnáziu další Elišku, která má výborně nakročeno do dalších let.  

Oběma vám blahopřejeme a děkujeme za vzornou reprezentaci školy. 

 

Olympiáda v českém jazyce II 

23.3.2011  | Mgr.I.Klementová 

 
22. 3. 2011 se zúčastnili 3 studenti naší školy okresního kola Olympiády v českém jazyce – II. 

V těžké konkurenci starších středoškoláků vybojoval skvělé 4.místo Tomáš Ostrihoň (třída III.G), 9.místo obsa-

dila Barbora Tvrzová (septima), 11. místo pak náleží Gabriele Šilhavé (též třída III.G). 

Za skvělou reprezentaci školy mockrát děkujeme a do dalších soutěží přejeme plno elánu a neotřelých nápadů. 

 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1300218697.jpg
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Vítěz Pythagoriády 

25.3.2011| Mgr.I.Popelková 

 
Dne 24.3.2011 získal první místo v matematické soutěži Pythagoriáda náš student. 

Naší školu reprezentovali Veronika Mádlová z primy, Lucka Jindrová ze sekundy, Eliška Polidarová a Ondra 

Toman z tercie. Veronika v konkurenci 23 soutěžících obsadila 6.-9.místo, Lucka mezi 30 15.-18.místo a to 

nejlepší nakonec: 

z 29 účastníků nejstarší kategori vyhrál Ondra TOMAN s postupem do krajského kola, Eliška obsadila 

11.pozici. 

Soutěžícím děkujeme za reprezentaci školy a Ondrovi přejeme hodně zdaru v krajském kole, které se koná 

27.dubna. 

Juniorský mistr ČR ve freestyle 

25.3.2011  

 
Michal Biša je juniorským mistrem ČR ve freestyle snowboardingu.  

Vynikající sezóna se letos daří Michalu Bišovi, který objíždí nejprestižnější sérii závodů Český pohár Impromat 

4x4. ... 

celé počteníčko je v Kláštereckých novinách č.6/11 na straně 6 nebo zde v příloze PDF pod textem. 

 

Odborná exkurze 

25.3.2011  | Mgr.M.Abiadová  

Dne 25.3.2011 se studenti 2.S a část studentů 1.G zúčastnili pod vedením Mgr.Votavové a Mgr.Abiadové od-

borné exkurze do Kojeneckého ústavu v Mostě. 

Nejdříve byli studenti vrchní sestrou seznámeni s organizačním a finančním zajištěním ústavu. Následně ve 

dvou skupinách navštívili jednotlivá oddělení ústavu – oddělení pro kojence a oddělení pro batolata. Studenti si 

mohli děti pochovat a pohrát si s nimi, také jim rozdávali dárky, které s sebou přivezli. 

Exkurze byla zakončena besedou s odborným personálem o problematice náhradní rodinné péče v ČR. 

 

 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1301351338.jpg
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Matematický klokan 2011 

31.3.2011  

Dne 18.3.2011 se již tradičně zúčastnili studenti gymnázia mezinárodní soutěže Matematický klokan a 

rozhodně se nemusí za své výsledky stydět.V rámci okresu se naši studenti umístili velice dobře: 

v kategorii Benjamín, /1 000 žáků a studentů/ Lucka Jindrová (sekunda) na 3.místě, 

v kategorii Kadet /830 řešitelů/ Ondra Toman ( tercie) na 2.místě  

v kategorii Junior /208 zúčastněných/ obsadil Pavel Raník (I.G) 3.místo  

a tuto kategorii vyhrála Nikola Šťastná ( I.G) 

Gratulujeme!!!!!!! 
 

Okresní finále ve volejbalu 

30.3.2011  | Mgr.T.Eliášová 

 
29.3.2011 proběhlo okresní finále ve volejbalu chlapců na ZŠ krušnohorská v Jirkově. 

Všeobecně zájem o tuto technicky náročnou hru na základních školách klesá. 

Naši chlapci projevili zájem získat zkušenosti. 

Ve složení: 

kvarta - V. MOROZ, T. BERAN, V. RŮŽENEC, Z. SULDOVSKÝ 

tercie - J. STEFANIV, J. GVOŽDIAK, J. NĚMEČEK 

sekunda - J. FRAJBIŠ 

vzorně reprezentovali naši školu. Ze své rozlosované skupiny se do finále neprobojovali, ale radost a zážitky z 

vlastní hry ještě dlouho vydrží.  

Všem děkujeme a přejeme další účast na sportovištích. 

 

Futsal dívek 

31.3.2011 0:12 | Bára Kalců a Markéta Němečková , Septima 

 

V pátek 25.3.2011 se poprvé v historii našeho gymnázia zúčastnily dívky futsalového turnaje v chomutovské 

sportovní hale. 

Turnaje se zúčastnilo celkem pět týmů ze středních škol okresu Chomutov a naše děvčata v sestavě: 

Králová Jana, Antošová Ivana, Chrpová Barbora, Kindlová Marcela, Kalců Barbora, Heráková Sabina, Há-

deková Michaela, Kůsová Martina, Coňková Jitka a Schoberová Viktorie 

vybojovala zasloužilé 2. místo. Atmosféra turnaje byla skvělá a naše škola se těší na příští ročník, ve 

kterém snad vybojuje i místo první. 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1302545905.jpg
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

AKCE  DUBEN 2011  

Ples absolventů a přátel školy 

3.4.2011 | za vedení školy Mgr.L.Cvrčková, článek Mgr.I.Klementová 

 
V sobotu 2.4.2011 úspěšně proběhl historicky první ples absolventů, bývalých i současných pedagogických 

pracovníků a přátel GSOŠ v KD v Klášterci nad Ohří. 

Vpodvečer 2. dubna 2011 zahájil Mgr. David Kodytek (protřelý moderátor a showmann) historicky 1. ples ab-

solventů a přátel GSOŠ v Klášterci nad Ohří. 

Kulturní dům sice nepraskal ve švech, ale přesto se této jedinečné události zúčastnily desítky našich absolventů, 

současných studentů, jejich přátel a současných učitelů školy. Mezi hosty nechyběli ani zástupci města, všechny 

potěšila návštěva některých bývalých pedagogů školy.  

Předtančení bylo tradičně svěřeno roztomilým capartům z MŠ Bruslička, ale pak se věci začaly dít…. 

Kdo čekal typický plesový rej, byl překvapen. Každou celou hodinu se rozezvučel zvonek, který signalizoval 

zahájení programu. A tak hosté měli jedinečnou šanci zhlédnout, co všechno naši bývalí i ti současní studenti 

umějí. Taneční vystoupení studentek vedených absolventkou Olgou Ratajovou uchvátilo stejně tak jako módní 

přehlídka z dílny Mgr. Zdenky Bílkové („ale Zdenko, co tam v té lavici zase děláš!!!“….), zasloužený potlesk 

sklidilo taneční vystoupení třídy 4.G. A když do hodiny – pardon, na scénu, přišli někteří učitelé - v podání 

svých žáků, sál burácel smíchy. („ To je celá/ý ona/on“, bylo možné zaslechnout). Zlatým hřebem večera se 

však jednoznačně stala náročná taneční kreace mužské části pedagogického sboru - uznejte, kdy jindy uvidíte 

své pedagogy jako kankánové tanečnice! 

Velikánská třídní kniha v předsálí, setkávání s bývalými žáky (a učiteli), tanec, senzační tombola, super zábava 

a samé úsměvy ………to byl náš první absolventský ples. 

Co dodat závěrem ? Velikánské a upřímné poděkování všem organizátorům plesu a účinkujícím ….. a zase brzy 

NASHLEDANOU. 

Vítězství v krajské olympiádě v Dj 

5.4.2011 13:30 | Mgr.D.Kodytek 

 
Matouš opět vyhrál olympiádu! Je nejlepší v kraji!! 

4.4.2011 v 6.00 vysíláme na krajské kolo olympiády v dějepisu do Ústí nad Labem naše dva úspěšné borce z 

okresního kola. 

V 9.45 to vše začíná, v 11.00 jsou vyhlášeny výsledky. Jak TO dopadlo??? 

Jakub FOLTÝN (tercie) získal 5.místo a Matouš MOKRÝ (tercie) zvítězil s 93 body z možných 100 b. 

Postupuje do celostátního kola olympiády v dějepisu a celá škola mu blahopřeje a drží palce! 

 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1301866355.jpg
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Úspěch v biologické olympiádě 

6.4.2011 21:44 

Téměř stejně jako v minulém roce uspěla Dominika i letos v biologické olympiádě. 
5.dubna 2011 získala Dominika KOPECKÁ (tercie) 2.místo ve své kategorii ... 

Dominika sama objasňuje: 
"Kategorie pro 8. a 9. třídy v letošním ročníku byla zaměřena na tělní pokryv savců a rostlin. Okresní kolo se 

skládalo z praktické a teoretické části. Nejprve všichni usedli k vyplňování nelehkého testu.  

Praktická část se vždy skládá z práce pod mikroskopem a z určování rostlin a živočichů. Jako téma laboratorní-

ho úkolu neboli práce s mikroskopem nám bylo zadáno rozpoznávání zvířecích chlupů a umělých vláken. Po-

znávání rostlin nám ulehčily živé exempláře květin, větve a plody keřů nebo stromů. Většina živočichů byla 

promítána na počítači, na podložních sklíčkách jsme měli určit převážně druhy hmyzu a členovců.  

Ačkoli mi více vyhovoval loňský ročník se zaměřením na ptactvo, letos mám cíl umístit se v krajském kole 

nejméně do desítky nejlepších, samozřejmě budu ráda i za postupové místo na ústřední kolo." 

K umístění všichni gratulujeme a přejeme úspěch v dalším kole! 

 

Generální zkouška k novým maturitním zkouškám 

8.4.2011 | admin 

8.dubna 2011 proběhla generální zkouška počítačového vybavení. 
Digitální datový terminál (DDT) po odstranění menších problémů fungoval uspokojivě, takže jsme vytiskli 

zkušební protokoly a zapsali simulované výsledky maturitních zkoušek. Znovu jsme vše skenerem odeslali, 

utajený centrální počítač to úspěšně sežvýkal a oznámil, že je to v pořádku. 

Teď se modlíme aby vše fungovalo i při ostré maturitě. 

 

Exkurze do Berlína 

11.4.2011 9:25 | Mgr. Š. Vajdečková 

 
Již od počátku školního roku se studenti naší školy těšili na návštěvu hlavního města Německa. Exkurze do 

Berlína proběhla ve dnech 7. – 8. dubna 2011. 

Setkala se s velmi pozitivním hodnocením všech účastníků. Během této dvoudenní exkurze jsme navštívili 

všechny významné památky a důležitá místa tohoto města – Alexander Platz, Pergamon – Museum, Bran-

denburger Tor, Potsdamer Platz, Reichstag… Nejvíce na všechny zapůsobilo muzeum The Story of Berlin, 

během jehož návštěvy jsme se ocitli nejen v rozděleném Německu, či v rozbombardovaném Berlíně, ale i v 

protiatomovém bunkru. 

Celou exkurzi pro nás připravila cestovní kancelář Pro Travel z Plzně. Všichni ocenili i velmi profesionální 

přístup a výklad naší delegátky, která nás celou dobu Berlínem prováděla a snažila se nám vyjít ve všem vstříc. 

Na závěr bych chtěla pochválit i naše studenty a studentky, kteří se po celou dobu exkurze vzorně chovali a 

potvrdili názor, že se nemusíme bát s nimi kamkoli vyrazit. Zde jsou názory některých z nich: 

Klára V. (sexta): „ I přes počáteční únavu jsme se, myslím, všichni nadchli berlínskými památkami a známými 

symboly. Viděli jsme nejznámější a nejkrásnější stavby Berlína. Na každém určitě zanechaly stopy fotografie z 

2. světové války. Naše unavená těla si pak odpočinula v příjemném hotelu.“ 

Michal T., Kristýna H. (1. G): „Líbil se nám program exkurze, nejvíce muzeum The Story of Berlin, odkud 

máme dobré fotky. Také se sešla dobrá parta lidí.“ 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1302593414.jpg
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Katka S. (3. S): „Výlet do Berlína byl velmi zajímavý a hlavně poučný. Nejvíce mne zaujalo muzeum The 

Story of Berlin a protiatomový bunkr. Kromě památek všechny určitě potěšila nejznámější třída Kurfürsten-

damm.“ 

Adriana Š. (sexta): „ Podle mě byl výlet do Berlína jeden z nejlepších v mém životě. Nebylo to jen příjemnou 

atmosférou, zajímavým programem, ale hlavně tím, že jsem si mohla splnit jeden ze svých životních snů – vidět 

bustu Nefertiti. Domů jsem se vrátila plná pozitivních dojmů, a tak by měl každý výlet končit. Jsem stoprocent-

ně spokojená.“ 

Zuzana V. (sexta): „ Mnozí studenti ocenili, že Berlín je mnohem větší město než Praha. Množství 

obchodů, center a obdivuhodných památek uchvátila snad každého účastníka zájezdu. Mně osobně se 

líbila prohlídka atomového bunkru s výborným výkladem a ne příliš líbivou tragickou atmosférou. 

Všichni velmi ocenili snahu a nadšení naší delegátky, která nás provázela oběma dny. Až na poměrně 

větrné počasí bylo vše velmi dobře připravené a obsahově zajímavé.“ 

Srdíčkový den 

14.4.2011 16:57 | Mgr. J. Votavová  

Dne 12. a 13. dubna se studenti prvního a druhého ročníku SOŠ zúčastnili již tradiční sbírky občanského sdru-

žení Život dětem. 

Studenti v ulicích svých měst prodávali magnetky a klipy s logem občanského sdružení. Podařilo se jim vybrat 

9 064 Kč. Peníze ze sbírky jsou určené především na podporu rodičů starajících se o zdravotně postižené děti.. 

Děkujeme studentům, kteří se do sbírky zapojili a také všem, jenž koupí předmětu tuto sbírku podpořili. 

 

 

 

AKCE  KVĚTEN 2011  

Česko – svět v mých očích 

3.5.2011 15:12 | Mgr.J.Havránková 

 
V úterý 2.května 2011 otiskl deník Mladá fronta DNES další příspěvek naší studentky, tentokrát k tématu: V 

souvislosti s českým přínosem pro svět se mluví hlavně o pivu, donedávna i o hokeji. Je podle vás tento obrázek 

správný, nebo Čechům křivdí? 

Nguyen Thi Ngoc Anh ze sexty byla za následující text oceněna knihou.  

 

Česko – svět v mých očích 
Myslím si, že nejobjektivnější hodnocení, zda se Čechům křivdí, či ne, mohou podat cizinci, kteří v Česku byd-

lí. Proto mi dovolte vyjádřit vlastní názor. Do půlky svého života jsem o Česku nevěděla nic a neměla s ním 

fakticky nic společného. Čechů je ve Vietnamu velmi málo a povědomí o Češích tam není téměř žádné. Teprve 

po svém příjezdu do České republiky jsem zjistila, jak hodně jsem se mýlila, když jsem tvrdila, že o této zemi 

nic nevím. Najednou jsem si uvědomila, že jsem už jako malá nosila baťovské boty, používala český kostkový 

cukr a nebýt kontaktních čoček, byla bych se musela vzdát sportu.  

Žiji tu už devátým rokem a musím říct, že pivo mi opravdu nechutná. Divím se tedy, proč je české pivo na světě 

tak oblíbené. Nejsem ani fanouškem hokeje, bohužel, ale pravda je taková. Nemyslete si prosím ale, že když 

nevím nic o pivu a hokeji, že to znamená, že nevím nic o Česku. Pokládám totiž jiné věci za mnohem důležitěj-

ší. Líbí se mi například české sklo, české dějiny, český lid. Lid, který mě přijal v otevřenou náručí. Lid, který mi 

pomohl si uvědomit, kdo jsem.  

Osobně si myslím, že není důležité, jestli se cizincům vybaví obraz Česka v souvislosti s pivem nebo hokejem. 

Důležité je, jak se zde Češi cítí a jaký mají vztah ke své rodné zemi. Česká země je sice malá, ale tím, co obje-

vila, dokázala a co přinesla světu, je obdivuhodná. 
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Tiskneme a tiskneme 

7.5.2011  | admin  

6.května 2011 připravil tým pověřených učitelů písemné materiály pro další části maturitní zkoušky. 

Pracovní tým vytiskl neuvěřitelných 940 listů s otázkami a barevnými obrázky a zkompletoval pro 

každého maturanta pracovní složky s potřebnou sadou "lejster". Zbytek školy zatím juchal venku na 

majálesu a hřál se na sluníčku. 

7.5.2011  

Zpráva z jednoho květnového dne                                                             

6. května 2011 se naše městečko konečně dočkalo! Studenti Gymnázia a střední odborné školy v Klášterci nad 

Ohří se rozhodli uvítat jaro a obnovit starou dobrou tradici studentských slavnosti Majáles. 

V 8.30 hod. vyrazil průvod studentů na svou „spanilou jízdu“ městem. Co třída, to jiný kostým, zahanbit se 

nedali ani mnozí učitelé, a tak se obyvatelé Klášterce měli nač dívat!! Pestrobarevný průvod nejprve obešel 

všechny základní školy, aby zástupci naší „Alma mater“ předali jejich pedagogům i žákům pozvánku na zábav-

nou Převori Show, konající se v areálu gymnázia. Za zvuků polnic, řehtaček a frkaček dorazili studenti až na 

radnici a i zde předali zástupcům města své pozvání a provolání. 

Za houkání projíždějících automobilů, přátelského povzbuzování klášterských občanů i těch přespolních se 

strakatý rozdováděný průvod vrátil do školy. 

Na hřišti se pak rozpoutala perfektní Převori show- soutěž ve třech nejoblíbenějších disciplínách (přehazované, 

volejbalu a ringo), kterou doprovázely sličné roztleskávačky. Fandilo se náramně, zvláště když borce ještě po-

vzbuzovalo nádherné květnové sluníčko a svěží větřík. 

O zábavu se postarali téměř všichni studenti – jednotlivé třídy měly pro hosty i své spolužáky připraveny nej-

roztodivnější soutěže, po jejichž absolvování si soutěžící odnášeli dokonce i peněžitou odměnu! Nikdo se však 

nestal boháčem – za „těžce“ vybojovaný peníz mohli soutěžící odměnit své chuťové buňky v bufetu štědře zá-

sobeném různými laskominami. A že se utrácelo! 

Přesně o dvanácté hodině však všichni ztichli- došlo na vyhlášení Královny a Krále majálesu. Porotě nebylo 

rozhodně co závidět- vyberte nejlepšího z pestré plejády masek a převleků…. Bude to roztomilý žabák? Třída v 

pyžamu i se svou třídní učitelkou? Mořský vlk? Žlutočervená Billa? Mušketýr? Nebo snad někdo úplně jiný?! 

Kdo se bude celý následující rok pyšnit tímto titulem??? 

Napětí každopádně povolilo v následujících hodinách, kdy se hřiště i školní zahrada proměnily v jeden veliký 

diskosál…… 

Co dodat závěrem? Všichni se královsky bavili, a tak si organizátoři této akce a všichni (učitelé i studenti), kteří 

„přiložili“ ruku k dílu, mohou s uspokojením říci: „ Dobré dílo se podařilo. Ať žije Majáles!“ 

-autor: Mgr.I.Klementová - 

 

Klášterecký štěkot 

12.5.2011 18:34 | Mgr.J.Havránková  

Dne 12.5.2011 se třída tercie zúčastnila 1.ročníku akce s názvem Klášterecký štěkot. 

Naši studenti byli městem požádáni o pomoc při organizaci, zbyl ale i dostatek času na zhlédnutí všech částí 

programu,  

které byly určené především pro žáky 4. a 5. tříd základních škol.  

Zajímavé byly ukázky práce služebních psů, ale i ukázky agility či doprovodný program zaměřený na recyklaci 

odpadů.  

Čestným hostem akce byl Zdeněk Srstka. 
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Už to začalo! První maturitní týden! 

16.5.2011 11:25 

 
16.května 2011 u nás začaly první ústní státní maturitní zkoušky třídy oktáva. 

Dnes proběhla ústní zkouška z českého jazyka 6x, z angličtiny 2x, z němčiny 4x, ze ZSV 6x a zeměpi-

su 4x.  

Zkoušeni byli: D.Kunc, R.Marenčák, K.Rabštejnková, J.Svoboda, J.Vajdečka, L.Vítovcová. 
 

Maturity 4.G a 4.S  

23.5.2011 

 
V posledním květnovém týdnu se na škole odehrávají dvě souběžné ústní maturitní zkoušky tříd 4.G a 4.S. Spo-

lečná stránka Vás bude informovat o dění u obou zkoušek. 

 

ŠPLHOUN 2011 

24.5.2011  | Mgr.V.Kuchařová  

V pondělí 23.5. pořádala ZŠ Školní, Klášterec již 15.ročník soutěže ŠPLHOUN ve šplhu na tyči s přírazem. 

Naši primáni uspěli velmi výrazným způsobem. 

V kategorii IV (6. a 7.ročník) získalo družstvo z primy tato místa: 

1.místo - BACH Tomáš 

2.místo - GROČ Tomáš 

3.místo - NGUYEN Michal a v dívkách RŮŽENCOVÁ Michala 

5.místo - PAROUBEK Jan 

VŠEM ÚČASTNÍKŮM DĚKUJEME ZA KRÁSNÉ UMÍSTĚNÍ A PŘEJEME HODNĚ SÍLY DO DALŠÍCH 

SOUTĚŽÍ. 

 

Maturitní písemky - 1. a 2. den 

30.5.2011  

 
V pondělí se sešli v poloprázdné škole jen naši nejstarší studenti aby napsali předepsané maturitní pí-

semky.  

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1305571656.jpg
http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1306139570.jpg
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Druhý den, 31.5.2011 se sešli studenti, kteří vykonali didaktický test a písemnou práci z angličtiny. Místo ob-

rázků třídy, plné pisatelů vám přinášíme pohled ze zákulisí. 

Na každou školu byly předem dodány a náležitě uschovány malé zapečetěné kontejnery s připraveným zadáním 

testů. V pravý čas je ředitelka školy v přítomnosti všech zadávajících učitelů a komisaře odplombovala a předa-

la příslušným osobám. 

Po odevzdání hotových prácí je určený učitel (zde RNDr.Peteriová) spolu s komisařem (Mgr.Kajdl) pomocí 

skeneru převedli do počítače a odeslali k vyhodnocení. 

Výsledky testů se dozvíme až za dlouho ... "JAK TO JDE" - maturitní zpravodaj 5/2011 

 

 
 

 
 

A K C E  Č E R V E N  2 0 1 1  

Město stojí za námi! 

9.6.2011  | Truong Luong Manh, III.G,  

7.6.2011 už v sedm hodin ráno se ve školní budově sešel náš patnáctičlenný tým, aby si připravil všechen po-

třebný materiál a zamířil rovnou do společenského sálu v městské knihovně, kde se konalo zasedání zastupitel-

stva. 

Náš úkol byl jasný – požádat město, aby zabránilo sloučení naší školy se všemi kadaňskými školami v jeden 

velký komplex. Paní ředitelka poděkovala všem přítomným osobám za poskytnutí prostoru pro vyjádření názo-

ru a předala slovo našim studentům, jejichž vystoupení bylo kvalitní a klidné. Po krátké, ale velmi dobře zpra-

cované prezentaci, se rozjela debata o dalším postupu a následně proběhlo i hlasování. Všichni, ať už ze stran 

podporujících vedení radnice nebo z opozice, zvedli ruce pro zachování samostatnosti školy a nám spadnul 

kámen ze srdce. Měli jsme radost, že nás lidé v zastupitelstvu podpořili a že nám město pomůže udržet si naši 

reputaci i jméno. Musím říct, že jsme na konci jednání všichni odcházeli s pocitem ulehčení a spokojenosti. 

 

Mezinárodní zkoušky v německém jazyce 

11.6.2010 12:05 | Mgr. Eva Sadílková, Mgr. Eliška Bernardová 

Dne 10. června se na naší škole konaly mezinárodní zkoušky v německém jazyce Fit in Deutsch 1, 2. 

Tyto zkoušky jsou vhodné pro žáky základních škol a nižšího stupně víceletých gymnázií. V letošním školním 

roce se těchto zkoušek zúčastnilo 16žáků. Všem se podařilo zkoušky úspěšně zvládnout. Certifikáty obdrží tito 

žáci do konce měsíce června od Goethe-Institutu. 

Blahopřejeme všem k jejich úspěchu a děkujeme vyučujícím německého jazyka za přípravu žáků k těmto zkou-

škám. 

 

20.6.2011 Předávání maturitních vysvědčení na zámku 

 

Velký tenisový úspěch družstva primy 

20.6.2011  

V pátek 17.6.2011 získalo družstvo primy skvělá místa v kategorii mladších žáků v tenisovém turnaji "O pohár 

ředitelky školy", 5.ročník. 

pořadatel: OR AŠSK a ZŠ Chomutov, Březenecká 4679 

http://www.gymkl.cz/web/cs-s545--jak-to-jde-obsah
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umístění našich reprezentantů: 

1.místo - Hana MALICKÁ, prima 

2.místo - Aneta PROCHÁZKOVÁ 

3.místo - Pavel BULÍN 

 

"Jazyková školička" 13.6.-17.6. třídy sekundy 

20.6.2011  | Mgr.E.Bernardová 

 
V pondělí 13.6.2011 ráno jsme se sešli před Kulturním domem v Klášterci nad Ohří, naložili věci do autobusu, 

rozloučili se s rodiči a vyrazili jsme do Krkonoš. 

V Peci pod Sněžkou jsme vystoupili na autobusovém nádraží a zavazadla jsme přemístili do jiného 

auta. Pak se nám všem podlomila kolena, když jsme zjistili, jaký kopec na nás čeká. Naštěstí na konci 

cesty stál náš hotel „Hnědý vrch“ a nás čekal výborný oběd. Po obědě jsme se šli ubytovat do pokojů a 

vybalit si věci. Počasí nám bohužel nepřálo, pršelo, tak jsme blízké okolí poznali až po večeři. Potom 

jsme se dívali na film „Saturnin“, po něm následovala naše první noc v hotelu. 
V úterý jsme rozespale snědli snídani a připravili jsme se na dopolední čtyřhodinovou výuku německého jazyka 

ve dvou skupinách. Odpoledne jsme se vydali k nedaleké lanovce, která nás vyvezla až k rozhledně na Hnědém 

vrchu. Zpátky jsme šli pěšky lesem po prudkém kopci dolů do Pece pod Sněžkou a hurá na bobovou dráhu. 

Tady jsme se vyřádili, někteří si vykřičeli hlasivky a po krátkém odpočinku jsme se vypravili do hotelu tzv. 

zkratkou. Všichni jsme dorazili v pořádku a mnozí si stěžovali, že je bolí nohy. Po večeři jsme se sešli v klu-

bovně, kde jsme hráli různé společenské hry. 

Třetí den jsme po snídani sešli do Pece pod Sněžkou, zde na nás čekal autobus. Ten nás odvezl na celodenní 

výlet do ZOO ve Dvoře Králové. Kromě samostatné prohlídky jsme se svezli safaribusem. Cesta trvala asi 50 

minut a průvodce a řidič safaribusu v jedné osobě nám říkal zajímavé informace o všech zvířatech, která jsme 

viděli. Večer jsme byli rozdělení paní učitelkou do skupin a měli jsme vytvořit plán ZOO nebo plánek safari v 

německém jazyce. 

Čtvrtý den jsme měli opět dopoledne čtyřhodinovou výuku německého jazyka. Po obědě jsme se vydali na Ko-

línskou boudu vzdálenou asi 2,5 km. Tady jsme si odpočinuli, vypili kofolu a snědli hranolky s kečupem nebo 

„tatarkou“ a šli jsme zpátky do hotelu. Bohužel jinou cestou, a proto jsem trochu bloudili. Po večeři jsme museli 

odpočívat (byli jsme velmi unavení) a pak jsme mohli v klubovně hrát společenské hry. Nejvíce se nám líbil 

kulečník a karty. 

Poslední den jsme měli výuku němčiny zkrácenou na dvě hodiny, protože už v 11 hodin byl oběd a potom jsme 

se rozloučili s hotelem a sešli do Pece pod Sněžkou, kde už stál náš autobus. Ještě jsme honem koupili v míst-

ním obchodě se suvenýry několik dárků a vydali jsme se na cestu domů. Dojeli jsme v pořádku a u Kulturního 

domu nás už netrpělivě očekávali rodiče. 

Pedagogický dozor zajišťovaly paní učitelky Mgr. Eva Sadílková a Mgr. Eliška Bernardová 

 

Prima – výlet 

27.6.2011  | Mgr.Š.Foltýnová 

 
Třída prima se vydala 22.6.2011 na svůj první třídní výlet. A to doslova, neboť nejdříve bylo třeba dojít pěšky... 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1308767005.jpg
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...na Měděnec, kde se primáni podívali do středověké štoly Panny Marie Pomocné a po vydatném obědě násle-

doval další pěší přesun, tentokrát do obce Perštejn. Podvečer a večer trávili žáci sportem, přípravou večeře a 

vědomostním kvízem, který byl zaměřen na předchozí exkurzi. 

Druhý den se nesl ve sportovním duchu a po celý čtvrtek se soutěžilo – přehazovaná, piškvorky, poker, běh se 

svázanýma nohama, vědomostní kvíz. Cestou z oběda ještě došlo i na park zaniklých obcí a místní kostel. Večer 

si žáci připravili soutěže, ze kterých největší úspěch slavila poznávačka spolužáků se zavázanýma očima. 

V pátek po snídani se všichni účastníci výletu pěšky přesunuli do klášterského gymnázia, kde si užili zaslouže-

ný (a vynikající) oběd. 

 

 

Loď Ahoooy!" 

27.6.2011 Tonda Truong, 3.G 

 
Ticho 21.června bylo rozbito hlasitými výkřiky „AHOOOY!“. Padesátičlenná skupina složená ... 

... ze dvou tříd (3.G a Septima) a z několika kantorů se šnečím tempem „brodila“ po proudu řeky Ohře. Bylo 

sice málo vody, ale extrémní pádlování na kamenech se naštěstí nekonalo. Rytmickým plácáním do vody jsme 

ujeli několik desítek kilometrů, což není vůbec špatný výkon. Počasí bylo nepředvídatelné, jednu chvíli slunce 

tavilo naše plastová plavidla a za pár minut jsme si v loďce mohli máchat nohy v dešťové vodě.  

Po namáhavém pádlování, díky kterému jsme pak měli všichni paže velké jako sudy, jsme se zahnízdili v kem-

pu, kde jsme si rozdělali oheň a užívali si luxusu místních sprch. Třicet korun za 4 minuty tekoucí vody… to z 

nás udělalo doslova „rychlospršky“ *smích*. I když to byly opravdu skvělé 3 dny strávené v přírodě na čer-

stvém vzduchu (a v hospodách), všichni už jsme se těšili domů na měkkou postel a teplou sprchu. 

 

Skvělé sportovní dopoledne 

29.6.2011 

Středa 29.6.2011, předposlední den školního roku. 

Tradiční sportovní den, letos s mimořádným počasíčkem. 

Kdo sportoval, určitě se někde najde, kdo se povaloval na sluníčku, bude se hledat obtížněji. Ti, kteří se záhy 

"vypařili", se patrně nenajdou vůbec. Celé dopoledne bylo skvělé, obdivujeme energii, se kterou se všichni zá-

jemci vrhli do soutěžení a nehleděli na značné vedro. Vládla pohoda a veselí, děkujeme za přípravu a provedení 

zejména Mgr. T.Eliášové a kol. 

             
 

http://www.gymkl.cz/web/prilohy/1309246061.jpg
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Tabulková část – statistika 

Název subjektu podle rozhodnutí 

Gymnázium a Střední odborná škola, 

Klášterec nad Ohří, Chomutovská 459, 

příspěvková organizace 

Adresa 
Chomutovská 459, 431 51 Klášterec nad 

Ohří 

Ředitelka školy Ing. Jaroslava Kovandová 

Zástupkyně ředitelky školy 
Mgr. Liesbet Cvrčková,  

Mgr. Věra Kalauzová 

 

Fyzický počet pracovníků ve škole 
 

Celkový počet interních pedagog. prac. 35 

Celkový počet interních nepedagog. prac. 11 

 

Přepočtený počet pracovníků ve škole 
 

Celkový přepočtený počet PP 32,90 

Celkový přepočtený počet NP 11 

 

Počty tříd 
 

Počet tříd denní studium 16 

Z toho tříd středního vzdělání s maturitou 16 

Počet žáků denní studium 426 

Z toho žáků středního vzdělání s maturitou 426 

 

Počty přihlášených 
 

1. kolo středního vzdělání s maturitou 135 

2. kolo středního vzdělání s maturitou 5 

Do dalších kol středního vzdělání s maturitou  3 

 

Počty přijatých 
 

1. kolo středního vzdělání s maturitou 90 

2. kolo středního vzdělání s maturitou 5 

Do dalších kol středního vzdělání s maturitou 3 

Skutečně nastoupilo stř. vzděl. s maturitou 75 

 

 

Počet odvolání 
 

1. kolo odvolání celkem 0 

2. kolo odvolání celkem 0 

další kola odvolání celkem 0 

1. kolo přijatí autoremedura 0 

2. kolo přijatí autoremedura 0 

další kola přijatí autoremedura 0 
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Prospěch v 1. pololetí 
 

Počet žáků středního vzdělání s maturitou 424 

Z toho prospělo s vyznamenáním 80 

Z toho prospělo 325 

Z toho neprospělo 13 

Z toho ostatní 6 

 

Prospěch ve 2. pololetí 
 

Počet žáků středního vzdělání s maturitou 417 

Z toho prospělo s vyznamenáním 88 

Z toho prospělo 322 

Z toho neprospělo 6 

Z toho ostatní 1 

 

Skladba žáků u maturitní zkoušky 
 

Počet žáků konajících poprvé MZ stř. vzděl. s 

maturitou 83 

Z toho žáci z daného školního roku 80 

Z toho žáci z minulého školního roku 3 

Z toho žáci z předchozích školních let 0 

Počet žáků konajících opravnou MZ 11 

 

Počet žáků u poprvé skládané MZ 
 

Počet žáků konajících poprvé MZ stř. vzděl. s 

maturitou 83 

Z toho u MZ prospělo s vyznamenáním 9 

Z toho u MZ prospělo 51 

Z toho u MZ neprospělo 23 

 

Počet žáků u opravné MZ 
 

Počet žáků konajících opravnou MZ stř. vzděl. 

s maturitou 11 

Z toho u MZ prospělo s vyznamenáním 0 

Z toho u MZ prospělo 10 

Z toho u MZ neprospělo 1 

 

Hodnocení chování žáků  
 

I. pol. 2. stupeň chování 0 

I. pol. 3. stupeň chování 4 

I. pol. podm. vyloučení 1 

I. pol. vyloučení 0 

II. pol. 2. stupeň chování 0 

II. pol. 3. stupeň chování 1 

II. pol. podm. vyloučení 1 

II. pol. vyloučení 0 

 

Docházka žáků do školy 
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Zameškané hodiny celkem 1. pol. 24251 

Z toho neomluv. hodiny 1. pol. 140 

Zameškané hodiny celkem 2. pol. 30137 

Z toho neomluv. hodiny 2. pol. 91 

 

Účast žáků v přehlídkách a soutěžích 
 

Účastníci školní kolo 354 

Účastníci okresní kolo 27 

Účastníci oblastní kolo 14 

Účastníci ústřední kolo 4 

 

Věková skladba a kvalifikovanost PP  
 

Počet PP s odb. kvalif. do 35 let celkem 7 

Počet PP s odb. kvalif. do 35 let ženy 6 

Počet PP bez odb. kvalif. do 35 let celkem 1 

Počet PP s odb. kval. 35 - 45 let celkem 8 

Počet PP s odb. kval. 35 - 45 let ženy 7 

Počet PP bez odb. kval. 35 - 45 let celkem 1 

Počet PP s odb. kval. 45 - 55 let celkem 13 

Počet PP s odb. kval. 45 - 55 let ženy 12 

Počet PP bez odb. kval. 45 - 55 let celkem 0 

Počet PP s odb. kval. 55 - důch.věk celk. 3 

Počet PP s odb. kval. 55 - důch.věk ženy 3 

Počet PP bez odb. kval. 55 - důch.věk cel. 0 

Počet PP s odb. kval. důchodci celkem 2 

 

Další vzdělávání pedagog. pracovníků 
 

Počet účastníků akce jednodenní 27 

Počet účastníků akce vícedenní 4 

Počet PP, kteří se nezúč. žádné vzděl. akce 11 

 

Provoz školní jídelny 
 

Kapacita – počet obědů / den 400 

Celkový počet obědů za školní rok 45381 

Počet zapsaných studentů 288 

Počet neped. prac. fyzicky 4 
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5. Ekonomika školy ve finančním roce 2010 
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